
Referat af betsyrsesmøde i lokalrådet 
Onsdag den 20. juni klokken 19:00  hos Lis Hummel 
Afbud fra: Mette Pedersen & Trine Møller og Kjeld Sørensen 
  
Der er følgende punkter: 
  
1.      
Be1. Besøg af Bogø Møllelaug 

Efter et godt indlæg fra Møllelaugets formand Helle Bohnefelt, om de kampe, de har med at få ansøgt 

fonde og få indsamlet penge til en totalrenovering af møllen, vil Lokalrådet  se, om der findes en 

rådgivning omkring hvilken fonde, der kan søges. Lokalrådet vil også støtte Møllelauget med 

reklamestøtte, f.eks. bannere, da det er et vartegn samt et bygningsværk af stor betydning. 

  
2. Sti status: 
Der er dialog i gang med de fleste af de berørte lodsejere omkring nye trampestier langs kysten på 

Bogø. Lokalrådet vil prøve at få klarhed omkring fredning og ejerforhold via Kommunen. 
  
3.Status på kontakt med Trafik & Park: 
Der har været et møde med Park & Vej, Der bliver forslået et vejbump før krydset ved 

Farøvej/Vestergade/Smedestræde/Skåningevej, samt hastighedsnedsættelse  for Bogø By. Det er en 

lang tung proces, som vi vil prøve at skubbe på ved kontakt til politiet omkring færdsel på øen. 

  
4. Busskur status: 
               Der arbejdes forsat på en løsning med skolen, omkring maling af busskuret. 
  
5. Bosætnings kampagne: 
Der er oprettet en Facebook-side ”Flyt til Bogø”, der skal arbejdes mere med den, og det skal 

undersøges hvad prisen er for at booste vores film i Københavns-området. 
  
6.Tilflytterindsatsen nye tilflyttere ! 
Der er registret 4 nye tilflyttere 
  
  
7. Indkommende forslag 
Intet modtaget. 
 

Michael Olesen 


